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Protokół Nr XV/2025 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 23 maja 2025 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1400 

Zamknięcie obrad – godz. 1435 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XV Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 12 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecni: 

1. Radny Zbigniew Czyleko 

2. Radny Radosław Mikołajski 

3. Radna Dorota Sobczak 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek, Starosta Powiatu Drawskiego Jacek Kozłowski, 

Wicestarosta Powiatu Drawskiego Tomasz Budzyński, Radny Powiatu Drawskiego  

Jan Szewczyk oraz inne zaproszone osoby według listy obecności, stanowiącej załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak – Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokołowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1400 otworzyła XV Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 3 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Następnie odczytała  porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 



2 

 

7. Trybuna obywatelska.  

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 96, 

8.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

lata 2025 - 2032 – druk nr 97, 

8.3. uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym – druk nr 98. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad. 

Radni i Wójt Gminy nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że Protokół z posiedzenia  

XIV Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 roku został wyłożony  

do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana 

została w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole, Przewodnicząca Rady uznał przygotowany protokół  

za sporządzony poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

 

Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z XIV sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XIV sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Gminy 

Wierzchowo.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Lidia Kałandyk, 

Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, 

Przemysław Ryder, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 
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Zbigniew Czyleko, Radosław Mikołajski, Dorota Sobczak 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 4. 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik 

nr 3 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  

4 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 28 kwietnia 2025 roku 

odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu rozpatrzenia petycji  

oraz w dniu 22 maja 2025 roku odbyło się posiedzenie wspólne Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Katarzyna Kowalczyk przedstawiła 

informację z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – protokół Komisji Nr 1/2025  

z dnia 28 kwietnia 2025 roku, stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Ryszard Borowicz – Przewodniczący komisji wiodącej tematycznie tj. Komisji Budżetu  

i Finansów przedstawił informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury, Komisji Rolnictwa i Komisji Rewizyjnej – protokół Komisji Nr 5/2025  

z dnia 22 maja 2025 roku, stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 5 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

interpelacje złożyli: 

 

1. Radny Ryszard Borowicz: 

„Wnioskuję o ustanowienie przystanku PKS na drodze powiatowej Sośnica-Będlino przy 

posesji 33 na prawym poboczy jadąc z Sośnicy do Będlina naprzeciw zatoczki autobusowej.  

W tym miejscu staje autobus jadący w stronę Będlina. Wsiadający i wysiadający z autobusu 

wysiadają na pobocze, które jest niższe niż chodnik. W tym miejscu na jezdni  

jest namalowana ciągła biała linia, a na jezdni nie ma białej linii zygzakowatej. 

Według mnie w tym miejscu autobus nie ma prawa stawać. Nie można też wjeżdżać  

na zatoczkę autobusową, bo pasażerowie wysiadaliby na jezdnię. 

Uważam, że w Sośnicy należy tak rozwiązać problem jak to ma miejsce w sąsiednim Będlinie 

przy tej samej drodze, czy pod jednym domem na tej trasie. 

Proszę też o dobudowanie chodnika, około 10 m do tego już istniejącego, do nowego 

przystanku  PKS, co zwiększy bezpieczeństwo pasażerów i ich wygodę, bo nie będą wsiadać 

na poboczu i iść poboczem do istniejącego chodnika.” 
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2. Radny Przemysław Ryder: 

„Zwracam się z prośbą o zamontowanie oprawy oświetlenia ulicznego przy posesji nr 103  

w miejscowości Świerczyna. Znajduje się tam słup energetyczny, na którym można 

zamontować lampę. 

Uzasadniam powyższą prośbę względami bezpieczeństwa. W tym miejscu jest skrzyżowanie 

dróg, a nie ma tam dobrego oświetlenia i jest to teren o dość dużym nachyleniu,  

do najbliższych lamp jest zbyt daleko, aby skutecznie oświetlały one to miejsce.” 

 

Na sesji radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 6 porządku obrad i przystąpiła do 

realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła pkt 7 

porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 8. 

 

 

Ad. 8 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk  

nr 96. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XV/94/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – która 

stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

  

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 96,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Lidia Kałandyk, 

Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, 

Przemysław Ryder, Roman Szarzyński 

 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

 

NIEOBECNI (3) 
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Zbigniew Czyleko, Radosław Mikołajski, Dorota Sobczak 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025-2032 - druk nr 97. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XV/95/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025-2032 – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2025-2032 - druk nr 97. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Lidia Kałandyk, 

Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, 

Przemysław Ryder, Roman Szarzyński 

 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Czyleko, Radosław Mikołajski, Dorota Sobczak 

 

 

3) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym” - druk 

nr 98. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę 

Nr XV/96/2025 uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie 

publicznym – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej  

w interesie publicznym - druk nr 98,  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Lidia Kałandyk, 

Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Bogusław Pawłowicz, Olaf Reszta, 

Przemysław Ryder, Roman Szarzyński 

 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Czyleko, Radosław Mikołajski, Dorota Sobczak 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęły 2 odpowiedzi  na interpelacje.  

 

1. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego 

Macieja Boginia w sprawie wykonania remontu cząstkowego ulic tj. 3-go marca i Wojska 

Polskiego. 

2. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego 

Romana Szarzyńskiego w sprawie ustawienia lustra drogowego przy drodze powiatowej 

nr 2007Z w miejscowości Świerczyna. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodnicząca zaprosiła na uroczystość 35-lecia Samorządu Gminnego oraz Galę „Aktywny 

dla Gminy Wierzchowo”, która odbędzie się w Lasku Arkońskim w Wierzchowie po sesji 

Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

pkt 10 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta 

Augustyniak o godz. 1435 zamknęła obrady XV sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

 

   Jolanta Augustyniak 

Podpis protokolanta: 

……………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


